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- Trenutno se nalazimo na sredini tabele Prve lige Srbije u odbojci. Naše takmičenje iziskuje
velike troškove koje ne znamo kako da prebrodimo.   Mnogi igrači su otišli u druge klubove jer
nismo u stanju da ih zadržimo zbog finansijskih problema koji nas već duže prate.   

Svim građanima Starčeva i svim odbojkašima želim srećnu Novu 2011. godinu i predstojeće
božićne praznike.
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